

## TRADEMARK ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1  
Stylesheet Version v1.2

ETAS ID: TM593043

<b>SUBMISSION TYPE:</b>	NEW ASSIGNMENT		
<b>NATURE OF CONVEYANCE:</b>	MERGER		
<b>EFFECTIVE DATE:</b>	10/02/2019		
<b>CONVEYING PARTY DATA</b>			
<b>Name</b>	<b>Formerly</b>	<b>Execution Date</b>	<b>Entity Type</b>
RIDGEFIELD ACQUISITION S.À R.L.		10/02/2019	SOCIÉTÉ À RESPONSABILITÉ LIMITÉE: LUXEMBOURG
<b>RECEIVING PARTY DATA</b>			
<b>Name:</b>	AZ ELECTRONIC MATERIALS S.À R.L.		
<b>Street Address:</b>	46 PLACE GUILLAUME II		
<b>City:</b>	LUXEMBOURG CITY		
<b>State/Country:</b>	LUXEMBOURG		
<b>Postal Code:</b>	L-1648		
<b>Entity Type:</b>	SOCIÉTÉ À RESPONSABILITÉ LIMITÉE: LUXEMBOURG		
<b>PROPERTY NUMBERS Total: 1</b>			
<b>Property Type</b>	<b>Number</b>	<b>Word Mark</b>	
<b>Registration Number:</b>	3549745	AZ	
<b>CORRESPONDENCE DATA</b>			
<b>Fax Number:</b>	2122925391		
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>			
<b>Phone:</b>	2122925390		
<b>Email:</b>	mail@ipcounselors.com		
<b>Correspondent Name:</b>	EPSTEIN DRANGEL LLP		
<b>Address Line 1:</b>	60 EAST 42ND STREET		
<b>Address Line 2:</b>	SUITE 2520		
<b>Address Line 4:</b>	NEW YORK, NEW YORK 10165		
<b>DOMESTIC REPRESENTATIVE</b>			
<b>Name:</b>	EPSTEIN DRANGEL LLP		
<b>Address Line 1:</b>	60 EAST 42ND STREET		
<b>Address Line 2:</b>	SUITE 2520		
<b>Address Line 4:</b>	NEW YORK, NEW YORK 10165		
<b>NAME OF SUBMITTER:</b>	WILLIAM C. WRIGHT		

OP \$40.00 3549745

<b>SIGNATURE:</b>	/WILLIAM C. WRIGHT/
<b>DATE SIGNED:</b>	08/20/2020
<b>Total Attachments: 10</b> source=EGM 02 10 19 MERGER with 1271#page1.tif source=EGM 02 10 19 MERGER with 1271#page2.tif source=EGM 02 10 19 MERGER with 1271#page3.tif source=EGM 02 10 19 MERGER with 1271#page4.tif source=EGM 02 10 19 MERGER with 1271#page5.tif source=EGM 02 10 19 MERGER with 1271#page6.tif source=EGM 02 10 19 MERGER with 1271#page7.tif source=EGM 02 10 19 MERGER with 1271#page8.tif source=EGM 02 10 19 MERGER with 1271#page9.tif source=EGM 02 10 19 MERGER with 1271#page10.tif	

AZ Electronic Materials S.à r.l.  
R.C.S. Luxembourg : B 156.074  
*Société à responsabilité limitée*  
Siège social : 46 place Guillaume II,  
L-1648 Luxembourg.

DECISIONS DE L'ASSOCIE UNIQUE  
Du 2 octobre 2019                      Numéro                      /2019

In the year two thousand and nineteen, on the second day of the month of October,

Before Maître Marc Loesch, notary residing in Luxembourg, Grand-Duchy of Luxembourg,

THERE APPEARED:

Merck 15. Allgemeine Beteiligungs - GmbH, a limited liability company (*Gesellschaft mit beschränkter Haftung*) incorporated and existing under the laws of Germany, having its registered office at Frankfurter Straße 250, 64293 Darmstadt, Germany and registered with the German Commercial Registry of the local court of Darmstadt under number HRB 92696,

Duly represented by Mrs Claire Bianconi, private employee, residing professionally at Luxembourg, by virtue of a power of attorney, given under private seal on 27 August 2019,

Said proxy, after having been signed by the proxyholder acting on behalf of the appearing party and the undersigned notary, shall remain attached to the present deed to be filed with such deed with the registration authorities,

Such appearing party is the sole shareholder (the "Sole Shareholder") of AZ Electronic Materials S.à r.l., a private limited liability company (*société à*

*responsabilité limitée*) incorporated and existing under the laws of the Grand-Duchy of Luxembourg, having its registered office at 46 place Guillaume II, L-1648 Luxembourg, and registered with the Luxembourg Trade and Companies Register (*Registre de Commerce et des Sociétés, Luxembourg*) under number B 156.074 (the “**Company**”), incorporated by notarial deed enacted on 12 October 2010 before Maître Jean Seckler, notary, residing in Junglinster, Grand-Duchy of Luxembourg, and published in the Luxembourg official gazette (*Mémorial C, Recueil des Sociétés et Associations*) under number 2528 on 20 November 2010. The Company’s articles of association were lastly amended by a notarial deed of the undersigned notary, on 18 December 2018, published in the Luxembourg electronic official gazette (*Recueil Electronique des Sociétés et Associations*) on 24 December 2018 under number RESA\_2018\_288.384.

The appearing party, representing the entire corporate capital of the Company, declared having waived any notice requirements, and may validly approve on the items of the following agenda:

**AGENDA**

1. Approval of the merger by absorption of Ridgefield Acquisition, as absorbed company, into the Company, as absorbing company;
2. Approval of the transfer of all assets and liabilities of Ridgefield Acquisition by way of universal succession to the Company as a consequence of the merger of Ridgefield Acquisition into the Company;
3. Acknowledgement (i) of the waiver of the interim accounts as provided for by article 1021-7 of the Luxembourg Law (as defined below), and (ii) that articles 1021-5 and 1021-6 of the Luxembourg Law are not applicable, in the context of the merger by absorption of Ridgefield Acquisition into the Company;
4. Acknowledgement of the availability of all required documents at the registered office of the Company at least one (1) month before the date hereof, according to article 1021-7 of the Luxembourg Law;
5. Granting of all powers to any member of the Company’s board of managers, acting individually, with full power of substitution, to execute any documents and perform any actions and formalities necessary, appropriate, required

or desirable in connection with the merger including, but not limited to, (i) perform any formalities required to make the transfer of the assets and liabilities of the Absorbed Company to the Company enforceable against third parties, and (ii) perform any other formalities (including for the avoidance of any doubts the filing and publication of documents with relevant Luxembourg authorities); and

6. Miscellaneous.

I. It is proposed that the Company, as absorbing company, absorbs **Ridgefield Acquisition**, a private limited liability company (*société à responsabilité limitée*) existing under the laws of the Grand-Duchy of Luxembourg, having its registered office at 46 place Guillaume II, L-1648 Luxembourg, registered with the Luxembourg trade and Companies Register (*Registre de Commerce et des Sociétés, Luxembourg*) under number B 124.379 (the “**Absorbed Company**”),

II. Therefore, the appearing party, represented as described above, has requested that the undersigned notary record the following decisions:

**First decision**

The Sole Shareholder hereby decides to approve the merger between the Company, as absorbing company, and the Absorbed Company (together referred to as the “**Merging Companies**”) according to the joint common draft terms of the merger signed by the management bodies of the Merging Companies on 26 August 2019 and published in the Luxembourg electronic official gazette (*Recueil Electronique des Sociétés et Associations*) on 30 August 2019 under number RESA\_2019\_199.271 (the “**Common Draft Terms of the Merger**”).

The merger shall become effective between the Merging Companies on the date of the present deed (the “**Effective Date**”) which is the date of the concurring decisions taken before the undersigned notary by the shareholders of the Merging Companies approving the merger (the “**Notarial Deeds**”).

The merger shall become effective towards third parties following the publication of the Notarial Deeds in the *Recueil Electronique des Sociétés et Associations*, in accordance with article 1021-14 of the Luxembourg amended law dated 10 August 1915 on commercial companies (the “**Luxembourg Law**”).

The Sole Shareholder hereby decides to approve that the merger shall be

effective for accounting purposes as of midnight on the Effective Date, date as from which the rights and obligations of the Absorbed Company will be regarded as having been transferred to the Company and will be considered to be performed for accounting purposes for the account of the Company.

**Second decision**

Following the first decision here above, the Sole Shareholder hereby approves that (i) the entire assets and liabilities of the Absorbed Company will be transferred to the Company on the Effective Date and (ii) acknowledges that the Absorbed Company will be automatically dissolved without liquidation as of the Effective Date. In accordance with the article 170 (2) of the Luxembourg income tax law, the merger will take place at book value from an accounting and tax perspective.

**Third decision**

The Sole Shareholder decides to acknowledge the unanimous waiver given by the shareholder(s) of the Merging Companies of the preparation of the interim accounts, as provided for by article 1021-7 of the Luxembourg Law.

Written waiver documents signed by the sole shareholder of each Merging Company have been provided to the undersigned notary.

The Sole Shareholder notes that, in accordance with article 1023-1 of the Luxembourg Law, articles 1021-5 and 1021-6 of the Luxembourg Law are not applicable, and therefore, the detailed written report of the management bodies of the Merging Companies explaining and setting out the legal and economic grounds on the merger, as well as the report of an independent expert on the Common Draft Terms of the Merger, are not required and have not been prepared.

**Fourth decision**

The Sole Shareholder acknowledges having been presented all the following required documents at the registered office of the Company, at least one (1) month before the date hereof, according to article 1021-7 of the Luxembourg Law:

- the Common Draft Terms of the Merger;
- the annual accounts and the management report of the Company for the last three (3) financial years (2016, 2017 and 2018);
- the annual accounts and the management report of the Absorbed

Company for the last three (3) financial years (2016, 2017 and 2018).

**Declaration of notary**

The undersigned notary hereby certifies the existence and legality of the merger and of all acts, documents and formalities incumbent upon the Merging Companies pursuant to the Luxembourg Law.

**Fifth decision**

The Sole Shareholder decides to grant all powers to any member of the board of managers of the Company, acting individually, with full power of substitution, to execute any documents and perform any actions and formalities necessary, useful, required or desirable in connection with the merger including, but not limited to, (i) perform any formalities required to make the transfer of the assets and liabilities of the Absorbed Company to the Company enforceable against third parties, and (ii) perform any other formalities (including for the avoidance of any doubts the filing and publication of documents with relevant Luxembourg authorities).

**COSTS**

The expenses, costs, remunerations or charges in any form whatsoever which shall be borne by the Company as a result of the present deed are estimated at approximately seven thousand euros (EUR 7,000.-).

**DECLARATION**

The undersigned notary who understands and speaks English, states herewith that on request of the above appearing party, the present deed is worded in English followed by a French translation; on the request of the same appearing party and in case of divergence between the English and the French text, the English version will prevail.

**WHEREOF,**

The present notarial deed was drawn up in Luxembourg, on the day named at the beginning of this document.

The document having been read to the proxyholder of the party appearing, who is known to the notary by its name, registered office and number of registration, the said proxyholder signed together with the notary this original deed.

**Suit la traduction française de ce qui précède :**

L'an deux mille dix-neuf, le deuxième jour du mois d'octobre,

Par devant Maître Marc Loesch, notaire de résidence à Luxembourg,  
Grand-Duché de Luxembourg,

A comparu :

**Merck 15. Allgemeine Beteiligungs - GmbH**, une société à responsabilité limitée (*Gesellschaft mit beschränkter Haftung*) constituée et existant sous les lois d'Allemagne, ayant son siège social à Frankfurter Straße 250, 64293 Darmstadt, Allemagne et enregistrée auprès de la Chambre de Commerce de Darmstadt sous le numéro HRB 92696,

ici dûment représentée par Madame Claire Bianconi, employée privé, résidant professionnellement à Luxembourg, Grand-Duché de Luxembourg, en vertu d'une procuration sous seing privé le 27 août 2019.

Ladite procuration, après avoir été signée par le mandataire agissant au nom de la partie requérante et le notaire instrumentaire, demeurera annexée au présent acte pour être enregistrée ensemble avec celui-ci auprès des autorités compétentes.

La partie comparante est l'associé unique (l'« **Associé Unique** ») de de **AZ Electronic Materials S.à r.l.**, une société à responsabilité limitée, constituée et existant selon les lois du Grand-Duché de Luxembourg, ayant son siège social au 46 Place Guillaume II, L-1648 Luxembourg, Grand-Duché de Luxembourg, inscrite au Registre de Commerce et des Sociétés de Luxembourg, sous le numéro B 156.074 (la « **Société** »), constituée par un acte notarié en date du 12 octobre 2010 par Maître Jean Seckler, notaire résidant à Junglinster, Grand-Duché de Luxembourg, et publié au Mémorial C, Recueil des Sociétés et Associations, numéro 2528, du 20 novembre 2010. Les statuts de la Société ont été modifiés pour la dernière fois par un acte du notaire soussigné en date du 18 décembre 2018, publié au *Registre Electronique des Sociétés et Associations* sous le numéro RESA\_2018\_288.384 le 24 décembre 2018.

La partie comparante, représentant l'intégralité du capital social de la Société, déclare avoir renoncé à toute formalité de convocation, et peut valablement approuver tous les points figurant à l'ordre du jour suivant :

**Ordre du jour**

1. Approbation de la fusion par absorption de la société Ridgefield



Acquisition, en tant que société absorbée, dans la Société, en tant que société absorbante ;

2. Approbation du transfert de l'ensemble de l'actif et du passif de Ridgefield Acquisition à la Société, en conséquence de la fusion de Ridgefield Acquisition dans la Société ;

3. Reconnaissance (i) de la renonciation aux comptes intermédiaires tels que prévus par l'article 1021-7 de la Loi (comme défini ci-dessous), (ii) et que les articles 1021-5 et 1021-6 de la Loi ne sont pas applicables dans le cadre de la fusion par absorption de la société Ridgefield Acquisition dans la Société ;

4. Reconnaissance de la disponibilité de tous les documents requis au siège social de la Société, au moins un (1) mois avant la date des présentes résolutions, conformément à l'Article 1021-7 de la Loi ;

5. Délégation de tous pouvoirs à tout membre du conseil de gérance de la Société, agissant individuellement, avec pleins pouvoirs de substitution, pour exécuter tous documents et entreprendre toutes actions et formalités nécessaires, utiles, requises ou désirables en relation avec la fusion en ce inclus, sans s'y limiter, (i) effectuer les formalités requises afin de rendre le transfert des actifs et passifs de la Société Absorbée à la Société opposable aux tiers, et (ii) effectuer toute autre formalité (en ce inclus afin d'éviter tout doute le dépôt et la publication de documents auprès des autorités luxembourgeoise compétentes).

6. Divers.

I. Qu'il est proposé que la Société absorbe **Ridgefield Acquisition**, une société à responsabilité limitée constituée et existant selon les lois du Grand-Duché de Luxembourg, ayant son siège social au 46 place Guillaume II, L-1648 Luxembourg, Grand-Duché de Luxembourg, immatriculée auprès du Registre de Commerce et des Sociétés de Luxembourg sous le numéro B 124.379 (la « **Société Absorbée** »),

II. Qu'au vu de ce qui précède, la partie comparante, représentée comme mentionné ci-dessus, prie le notaire instrumentant d'acter les résolutions suivantes :

**Première résolution**

L'Associé Unique décide d'approuver la fusion entre la Société, comme société absorbante et la Société Absorbée (ci-après les « **Sociétés Fusionnées** »),

selon les modalités établies dans le projet commun de fusion signé par les organes de gestions des Sociétés Fusionnées le 26 août 2019 et publié au Recueil Electronique des Sociétés et Associations de Luxembourg le 30 août 2019 sous le numéro RESA\_2019\_199.271 (le « **Projet Commun de Fusion** »).

La fusion prendra effet entre les Sociétés Fusionnantes à la présente date (la « **Date d'Effet** ») qui est la date à laquelle les décisions concordantes ont été prises devant le notaire soussigné par les associés des Sociétés Fusionnées pour approuver la fusion (Les « **Actes Notariés** »).

La fusion sera opposable aux tiers suivant la publication du présent acte notarié au Recueil Electronique des Sociétés et Associations de Luxembourg, conformément à l'article 1021-14 de la loi luxembourgeoise modifiée du 10 août 1915 sur les sociétés commerciales (la «**Loi**»).

L'Associé Unique décide d'approuver le fait que la date d'effectivité de la fusion, d'un point de vue comptable, corresponde à minuit à la Date d'Effet, date à partir de laquelle les droits et obligations de la Société Absorbée seront transférés à la Société et considérés comme exécutés, d'un point de vue comptable, pour le compte de la Société.

#### **Seconde résolution**

Suivant la première résolution ci-dessus, l'Associé Unique approuve par la présente (i) que tout l'actif et le passif de la Société Absorbée sera transféré à la Société à la Date d'Effet et, (ii) reconnaît que la Société Absorbée sera automatiquement dissoute sans liquidation à compter de la Date D'effet. Conformément à l'article 170 (2) de la loi luxembourgeoise sur l'impôt sur le revenu, la fusion sera effectuée à valeur comptable d'un point de vue comptable et fiscale.

#### **Troisième résolution**

L'Associé Unique reconnaît de plus la renonciation unanime par les associés des Sociétés Fusionnées à la préparation des comptes intérimaires, tels que prévus par l'article 1021-7 de la Loi.

Les documents écrits de renonciation signés par les associés des Sociétés Fusionnées ont été communiqués au notaire soussigné.

L'Associé unique note que, conformément à l'article 1023-1 de la Loi, les articles 1021-5 et 1021-6 de la Loi ne sont pas applicables, et de ce fait, un rapport détaillé des organes de direction des Sociétés Fusionnées expliquant et énonçant les raisons légales et économiques de la fusion ; ainsi que le rapport de l'expert indépendant concernant le Projet Commun de Fusion, ne sont pas requis et n'ont pas été préparés.

#### **Quatrième résolution**

L'Associé Unique reconnaît avoir eu à sa disposition tous les documents suivants au siège sociale de la Société, au moins un (1) mois avant la date des présentes résolutions, conformément à l'article 1021-7 de la Loi luxembourgeoise :

- le Projet Commun de Fusion ;
- les comptes annuels ainsi que le rapport de gestion de la Société pour les trois (3) derniers exercices (2016, 2017 et 2018) ;
- les comptes annuels ainsi que le rapport de gestion de la Société Absorbée pour les trois (3) derniers exercices (2016, 2017 et 2018).

#### **Déclaration du notaire**

Le notaire soussigné atteste par les présentes l'existence et la légalité de la fusion et de tous les actes, documents et exigences formelles imposées aux Sociétés Fusionnées par la Loi.

#### **Cinquième résolution**

L'Associé Unique décide de déléguer tous pouvoirs à tout membre du conseil de gérance de la Société, agissant individuellement, avec pleins pouvoirs de substitution, pour exécuter tous documents et entreprendre toutes actions et formalités nécessaires, utiles, requises ou désirables en relation avec la fusion en ce inclus, sans s'y limiter, (i) effectuer les formalités requises afin de rendre le transfert des actifs et passifs de la Société Absorbée à la Société opposable aux tiers, et (ii) effectuer toute autre formalité (en ce inclus afin d'éviter tout doute le dépôt et la publication de documents auprès des autorités luxembourgeoise compétentes).

#### **DEPENSES**

Le montant des frais, dépenses, rémunérations ou charges, sous quelque forme que ce soit, qui incombent à la Société, ou qui sont mis à sa charge en raison du

présent acte, s'élève approximativement à sept mille euros (EUR 7.000,-).

**DECLARATION**

Le notaire soussigné, qui comprend et parle l'anglais et le français, déclare que, à la requête de la partie comparante, le présent acte est rédigé en anglais, suivi d'une traduction française et que, à la demande de la même partie comparante et en cas de divergences entre le texte anglais et le texte français, la version anglaise fait foi.

**DONT ACTE,**

Fait et passé à Luxembourg, en l'étude du notaire soussigné, à la date qu'en tête des présentes.

Lecture du présent acte ayant été faite et interprétation donnée au mandataire de la partie comparante, connue du notaire par ses nom, prénom usuel, état civil et demeure, ledit mandataire a signé avec le notaire instrumentant le présent acte.

CERTIFIED AS A TRUE COPY.

LUXEMBOURG,

on 2 October 2019

